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Inleiding:

Tijdens de bezichtiging, net voor het zomerreces, van het verbouwde gemeentehuis 
heeft de fractie van het CDA geconstateerd dat de toegankelijkheid van de 
publiekshal voor mindervaliden te wensen overlaat. In het bijzonder wijzen wij hier 
op:

• De hoogte van de ontvangstbalie
• Ribbelbelijning voor slechtzienden (niet toereikend)
• Al dan niet aanwezigheid en bereikbaarheid van een invalidetoilet

De kennelijke tekortkomingen betreuren we des te meer omdat tijdens een 
informatieavond over de verbouwing hier door het CDA expliciet vragen over zijn 
gesteld, waarop de architect ons een 100% toegankelijk gebouw heeft toegezegd. 
Ook heeft de fractie van het CDA bij herhaling aangedrongen op meer aandacht voor 
inclusie en zijn we van mening dat juist de gemeente hierbij een voorbeeldfunctie 
heeft. 

Vragen:

- Is de portefeuillehouder op de hoogte van deze situatie? 
- Is de portefeuillehouder bereid om, samen met terzake kundige mensen, een 

grondige inventarisatie te maken van de tekortkomingen en de stappen die 
moeten worden genomen om deze aan te passen?

- Is het mogelijk om deze inventarisatie nog voorafgaande aan de  
vooroplevering met de aannemer c.q. architect te bespreken ?
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